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Assistents:   

María Goya (Presidenta) 

Andrea Ardèvol (Vicepresidenta) 

Claudia Sust (Secretària) 

Patricia Cruz (Tresoreria) 

Sandra Miras (Comissió de Comunicació) 

Estela Padilla, Alba Navalón (Comissió d’Extraescolars) 

Raquel González (Comissió de Festes) 

Chio, Rosa (Comissió d’Educació) 

Pati Salarich (Comissió Equipaments) 

 

SECRETARIA 

Aprovació de l’acta de la Junta anterior. 

 

PRESIDENTA 

Al no haver compartit l’acta, l’enviarem per mail i donarem temps fins dilluns per tal que la 

llegeixin i aprovar-la. 

La Maria explica el malentès de les caixes. Tb explica que ens ha sabut molt greu el mail que va 

enviar l’Elena conserge de deixar de ser de la comissió d’equipaments. Si li ha donat resposta 

agraint la seva tasca e implicació. 

 

EQUIPAMENTS 

La Pati explica que l’Elena està una mica desacord en com està funcionant la gestió de l’AFA, pel 

que fa a la comissió d'equipaments. Anteriorment, quan la comissió tenia una necessitat no es 

qüestionaven tant les coses que es sol·licitaven. Si hi havia diners es podia i sinó no. I ara un sí 

o un no ha de passar per la Junta. S’explica que aquesta Junta treballa amb un pressupost limitat 

i de manera transversal, és a dir, que si hi ha ajustament de pressupostos o alguna comissió 

necessita de manera més urgent l’assignació de pressupost, es fa, entenem el treball d’equip 

d’aquesta manera, per sumar entre totes. 
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D’altra banda, la Pati també comenta que aquesta comissió sobretot ajudava molt a nivell 

informàtic, actualment ja no hi ha tantes necessitats per la dotació rebuda dels fons europeus, 

i no sap fins a quin punt aquesta comissió ha de tenir continuïtat.  

La Maria proposa que aquesta comissió es transformi en una comissió mixta: amb representant 

de CE, de la escola i de l’AFA, dins del marc d'escola plantejat, suplint la comissió de patis que 

ja no existeix com a tal; degut a canvis organitzatius. Aquesta no continuïtat d'aquesta comissió 

la va comunicar l’Alfons al Consell Escolar. 

S'acorda en proposar la creació d'aquesta possible nova comissió mixta per donar cabuda a las 

iniciatives de millores materials per a l'escola. 

 

PORTES OBERTES 

Donat que ni la Maria, ni la Patricia, ni la Claudia ni la Andrea poden fer el discurs, per tenir 

altres compromisos ja programats aquest cap de setmana, acordem proposar a las voluntàries 

AFA com Alex o Marta, per fer el discurs. Encara que no estarà tot el equip AFA,  per donar 

suport a les portes obertes, se ha aconseguit una bona representació de voluntariat que portarà 

pastissos i ajudaran a donar suport i assegurar que aquest any torni a ser un èxit aquest dia a la 

escola. 

També s’ha actualitzat el vídeo de l’AFA  per aquesta jornada de portes obertes, la mare que va 

fer-ho inicialment, ho va a actualitzar, encara que ja no està a l’escola. Li hem agraït molt la seva 

tasca i ella encara se sent part de la nostra família AFA. 

 

PASQUA 

La Rosa explica que el que es comprarà amb els diners serà un tobogan, hort i taula de ping-

pong, segons les recomanacions de l’escola. 

Demana voluntàries de l’equip AFA per col·laborar. 

La reunió amb les delegades serà el 6 de març a les 19:30 (vigilar que 3r te reunió d’aula). 

El 7 de març se’ls entregarà les bossetes amb les butlletes als alumnes i l’explicació. De moment 

només hi ha apuntada la Mariana. L’Andrea creu que una sola persona ho pot desenvolupar 

ràpid. Als grups d’infantil no se’ls feia l’explicació i ho feien les mestres. Tot i això, la Rosa diu 

que ella entraria a fer l’explicació a infantil. 
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El 7 de març s’envia mail a les famílies amb la info. 

Les delegades han de portar les bosses amb els diners, de 16 a 18 el dia 20 de març. Es quedaran 

a comptar diners la Rosa, l’Andrea i la Claudia. El 21 la Claudia i l’Estela es quedaran comptant. 

La Raquel i la Pati (16:50) tb poden.  

El 22 de març serà el sorteig, a les 17h. Pel matí la Claudia fa l’ingrés dels diners. 

El 22 s’ha de trucar als guanyadors i trucar a la Juliette amb la comanda. 

Calen comprar 20 bossetes zip (tenim 240 unitats de l’any passat) ja les comprarà l’Andrea i la 

Claudia aprofitant que van a comprar coses per l’esmorzar de portes obertes. 

Les 300 còpies han d’estar impreses pel dilluns dia 4 i així tenir-les preparades pel dia 7. 

(1 cartilla per a profes i per a monitors tb) 

La Sandra farà el canva per compartir la infografia i tb per a comunicar quants diners s’han 

recaptat. 

 

ASSEMBLEA 

En primer lloc, la Maria expressa el nostre sincer agraïment a tots els membres per els seus 

missatges de suport, que hem rebut amb molta estima. 

També sol·licita voluntàries que supervisaran les urnes durant l'assemblea, de moment, seran 

la Raquel, la Pati i l'Estela; demanarem també a famílies voluntàries i a representants de famílies 

de consell escolar que estiguin presents a la votació i per donar suport a la organització de 

assemblea. 

Atès l'alt volum de vots delegats esperats, es preveu l'establiment de 4 cues diferenciades per 

gestionar els cognoms que no coincideixin, amb l'objectiu d'optimitzar el procés de votació. Per 

a aquesta tasca, disposarem de quatre urnes, cedides per el ajuntament, al igual que les cadires.  

Pel que fa als alumnes que participen en activitats extraescolars fins a les 18:00, seran 

degudament recollits i conduïts a l'espai de permanències, on podran romandre fins a les 19:00, 

de manera gratuïta, finançat per l’AFA. 

Estem tramitant la sol·licitud per a l'ús prolongat de les instal·lacions més enllà de les 19:00 i 

també estem coordinant l'accés als diversos espais que seran necessaris per a l'esdeveniment, 

com el gimnàs, l'aula d'acollida, els patis, entre d'altres. 
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FESTES 

Molt contentes amb les paraules de l’Alcaldessa i amb el premi de carnastoltes. 

Diu la vocal que estem molt contentes de com va anar la rua i de la festa en si. L’any que ve 

volen fer un google forms i així les famílies escolliran. Per exemple, si surt el tema LA SELVA, 

que es vagin agrupant per classes i ells decideixen si comprar-la, si fer manualitat o si fer el 

model que proposa l’AFA (opció compra o opció manualitat). 

L’Olivera no te moltes famílies que hagin col·laborat aquest any i l’any que ve segur que menys. 

La noia de la comissió de festes de l’ Olivera es va trobar sola ja que la resta es va disfressar 

d’una altra cosa. 

Sobre la festa de fi de curs, prevista per el 8 de juny, està pendent de decidir com farem; encara 

no sabem si la festa de l’escola per celebrar 20 anys i la festa de fi de curs serà conjunta. Si 

finalment fossin 2 festes, no tindria sentit ja que les famílies no vindran a dues festes amb tan 

poc temps de diferencia. 

 

EDUCACIÓ 

La Chio explica que ja han començat els tallers de sexualitat a 6è amb La Ciranda: febrer, març, 

abril i maig. 1 sessió cada mes i un mes, 2.  El taller de 5è finalment no, ja que l’escola no ho ha 

aprovat.  

Les propostes per a aquest curs son: 

-Mindfulness per a alumnes i per a adults.(formació online per a les famílies i personal de l’equip 

docent i no docent que vulgui). Passat setmana santa s’hauria de fer reunió amb equip directuiu 

per presentar la proposta. 

-Pel curs vinent la proposta és de fer formació de prevenció d’abusos sexuals per als alumnes. -

Tb pel professorat ( a 100€/h tutories i consultes) 

-La Rosa diu que la formació que es vulgui fer el curs vinent s’ha de vendre a l’escola bé, fer una 

bona presentació. No enviar un mail que ells es miren, opinen i potser la descarten. I proposa 

de fer-ho així amb totes les comissions, que sigui de manera transversal. 

 

EXTRAESCOLARS 

Ja tenen l’enquesta feta i s’enviarà la setmana que ve. Es tindrà temps per contestar fins passat  
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Setmana Santa. 

Al maig s’ha de portar l’oferta d’e al consell escolar. L’Estela creu que cada any no es poden fer 

de noves i l’any passat ja van començar de noves. L’oferta actual és molt potent. 

 

BIBLIOTECA 

Els conte-contes estan funcionant molt bé. Gener i febrer han anat molt be. 

Pel dia de la dona sempre regalem uns llibres sobre la temàtica, estem esperant resposta al mail 

enviat a la Thais per tal de saber quins llibres comprar.  

La Sandra proposa de parlar-ho amb coeducació.  

Estela proposa que abans de comprar més llibres per l’escola, saber què s’ha fet dels llibres que 

es van comprar al novembre pel presumpte cas d’abús sexual. 

 

MENJADOR 

1. Resultats enquesta de satisfacció: En general la satisfacció amb el menjar i l'equip de 

monitoratge és positiva. Canvia una mica quan la pregunta va dirigida als infants, tot i que 

segueix sent majoritàriament positiva. Ens criden l'atenció 4 aspectes a millorar:  

a. Quantitat de menjar: Algunes famílies es queixen que els seus fills passen gana i no 

els deixen repetir.  

b. Vàries famílies es queixen sobre algunes monitores, especialment a cursos superiors. 

Destaquen que el nivell de resolució de conflictes disminueix bastant en els cursos superiors.  

c. Desconeixement sobre l'hora de lleure: Comenten que tenen molt poca o 

pràcticament nul·la informació sobre l'hora de lleure i que els agradaria que això millorés: 

Quines activitats fan, com passen el temps, etc...  

d. Comunicació: Ens han arribat vàries propostes de millora en quan a la comunicació 

de la coordinadora, de l'AFA i de SANED. La comunicació per part de SANED cap a les famílies 

és la que ha rebut més crítiques: errades constants amb l'aplicació, poc intuïtiva, poca 

informació, fallen els arxius adjunts...  

2. Comunicat famílies: Uns minuts abans de la reunió de la comissió de menjador del dia 13/2 

rebem un comunicat per part d'una família que ens fa arribar una informació en nom de vàries 

altres on es queixen de certes pràctiques en quan a la gestió del menjador: càstigs 
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exemplaritzants, reconducció de comportaments, assenyalaments públics, actituds submises, 

intimidació i coacció... Decidim traslladar aquesta informació a la reunió de la comissió mixta.  

 

3. Reunió de la comissió mixta de menjador: La reunió ha tingut lloc el dia 13/2. Traslladem els 

següents punts:  

a. Formació equip SANED: Tal i com especifica al contracte, recordem al gestor de 

SANED que l'equip de monitoratge ha de rebre una formació continuada any rere any. El gestor 

ens proposa un parell de cursos, un sobre diversitat a l'escola i l'altre sobre trastorns 

alimentaris.  

b. Valoracions posada en marxa servei de pícnic: Preguntem per com ha anat la posada 

en marxa del servei. Ens diuen que hi hagut algunes altes i baixes durant aquests dies, però que 

en general ha anat bé. A continuació compartim algunes inquietuds d'algunes famílies en quan 

als materials escollits per als envasos, ja que no són hermètics i taquen les motxilles, i a més 

són de bioplàstic que, tot i ser més ecològic que una opció de plàstic normal, considerem que 

no és un material adient per a una escola verda; seria millor valorar alternatives reutilitzables. 

També preguntem per què a l'Escola Olivera, que també treballa amb SANED, han trobat una 

solució reutilitzable i en canvi nosaltres no podem. El nostre gestor comenta que parlarà amb 

el gestor de l'Olivera per saber com ho fan i quines dificultats hi ha amb aquest sistema.  

c. Resultats enquesta: Compartim els resultats de l'enquesta amb la resta de la comissió 

destacant els 4 punts principals que hem comentat abans.  

A. En quan a la quantitat, ens expliquen que el sistema que utilitzen per 

controlar-les es fa a través de cullerots i que deixen repetir fins a 3 cops. Una quantitat 

que trobem més que raonable i que ens fa plantejar-nos el dubte de si pot ser que 

aquests infants que es queden amb gana, sigui perquè algun dels àpats del menú no els 

agrada i el que volen es repetir només dels que sí agraden.  

B. Conflictes monitoratge: Fem arribar a la comissió el comunicat rebut per part 

de les famílies. La coordinadora ens explica que ja ha parlat amb aquesta família en 

nombroses ocasions i ens fa entendre que es tracta més d'un problema per falta de 

confiança en l'escola i en el model educatiu. La mestra del consell escolar coincideix amb 

aquesta informació. Al no disposar de més informació que un correu que parla en nom 
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de vàries famílies però que ni sabem quines ni quantes, no podem fer més que confiar 

en la paraula de la coordinadora així que deixem el tema per acabat. El que sí posem de 

relleu és la importància de mantenir les formacions en resolució de conflictes ja que 

arrel d'aquest tema, ens confessen que fa 6 anys aproximadament que no es dona 

aquesta formació.  

C. Informació sobre l'hora de lleure: També compartim aquest tema i ens fan 

saber que l'equip de monitoratge està a disposició de les famílies sempre que ho 

necessitin i ho sol·licitin. Qualsevol família que vulgui tenir una reunió amb una monitora 

o monitor, només ho ha de sol·licitar. Així ho farem saber al resum de la reunió que es 

farà arribar a les famílies.  

D. En quan a la comunicació per part de SANED, el gestor de SANED ens comenta 

que estan en procés de negociacions amb TPV Escola per tal d'activar aquesta via de 

comunicació amb les famílies.  

 

d. Contracte menjador Escola Mas Maria - SANED: Per acabar, compartim unes 

irregularitats que hem detectat per part de l'empresa SANED en referència als certificats 

de delictes sexuals. 3 persones contractades per SANED han estat treballant a l'escola 

sense disposar d'ells durant uns mesos, fins que l’AFA va demanar-lis. El gestor comenta 

que aquestes persones no estaven contractades encara i que han entrat a treballar a 

l'escola a partir de tenir els certificats. Mostrem un document de la Tresoreria que 

acredita que aquestes persones sí han estat contractades per SANED quan encara no 

tenien els certificats i ens comenten que una estava treballant en una altra escola, la 

qual cosa no es pot afirmar amb el document de la tresoreria que disposem, i no ens 

serveix per rebaixar el nostre descontent, si mes no, el efecte contrari. Expliquem que, 

assessorades per persones expertes en temes jurídics, ens han informat que això és 

motiu suficient com per rescindir el contracte, la qual cosa decidim no fer a meitat de 

curs pel benestar dels nens i nenes de l'escola però informem que sotmetrem a vot la 

opinió de les famílies en una assemblea extraordinària. El gestor ens informa que 

dimiteix i nega haver comés cap irregularitat, i des de l'AFA traslladem que ens sembla 

correcta la seva dimissió. La resta de la comissió destaca la gravetat dels fets, però també 
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destaquen els 20 anys que portem de relació amb l'empresa i criden a reconsiderar la 

decisió. Reiterem que això és una decisió que ha de prendre la Junta AFA que signa el 

contracte desprès de exposar i consensuar la situació a les famílies, i que els farem 

arribar el resultat de la votació quan hagi tingut lloc.  

 

4. Avui, 27/2 hem sabut qui serà la nova persona de contacte de SANED després d'haver-ho 

demanat a través d'un correu: Eduard García.  

 

 

PRECS I PREGUNTES 

La Claudia torna a treure el tema de qui podrà fer la presentació de l’AFA el dia de les portes 

obertes. Li proposarem a la Chio o a la Mariana. Potser l’Alex Tost. Demà dv s’ha de solucionar 

qui parlarà.  

 

00:20 finalitza la junta. 

 

 

 

  

 

     María Goya          Claudia Sust 

Presidenta de l’AFA     Secretària de l’AFA 
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